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INTERPELACJA II 

dot. Inwestycji przeciwpowodziowych w Gliwicach - uzupełnienie 

        

      Szanowna Pani Prezydent 

       W dniu 14.10.2024r napisałem interpelację w sprawie inwestycji przeciwpowodziowych 

w Gliwicach, na którą otrzymałem odpowiedź podpisaną przez Panią Naczelnik Wydziału 

Usług Komunalnych Mariolę Pendziałek. Odpowiedź ta jest jednak bardzo ogólna i nie 

wyczerpuje poruszonych przeze mnie kwestii, w szczególności nie zawiera odpowiedzi na 

zadane pytania. Tak więc uprzejmie proszę o uzupełnienie i odpowiedź na moje pytania:  

1. Jaka ilość wody została zatrzymana w poszczególnych zbiornikach retencyjnych na 

terenie Gliwic w dniach 12-15.09.2024r i w jaki sposób przyczyniło się to 

zminimalizowania strat na terenie miasta. 

2. Kiedy i w jaki sposób zamierza Pani przystąpić do działań związanych z budową 

potrzebnych zbiorników, w szczególności na Ostropce i Kłodnicy. 

3. Czy i w jaki sposób zamierza Pani wykorzystać dotychczasowe prace koncepcyjne i 

projektowe, związane z budową zbiorników przeciwpowodziowych wykonane na 

zlecenie Miasta Gliwice. 

Ad.1 – tu pomocne zapewne będzie zestawienie tabelaryczne wykonane przez PWiK Sp z oo, 

o którym pisze Pani Naczelnik, proszę o jego udostępnienie wraz za danymi o 

zgromadzonych / zatrzymanych wodach opadowych w poszczególnych zbiornikach w dniach 

od 12.09. do 16.09. 2024r. 

Ad.2 – tu otrzymałem jedynie bardzo ogólny opis planowanych działań na Ostropce, który 

jest z resztą powieleniem prac przygotowanych w poprzedniej kadencji samorządu. Tak więc 

proszę o precyzyjną odpowiedź czym rzekomo nowe rozwiązania będą się różnić od 



dotychczas planowanych, kiedy będą realizowane oraz jakie i kiedy (czy w ogóle) będą 

realizowane działania na rzece Kłodnicy. 

Ad.3 – w związku z powyższym zasadna jest również odpowiedź na pytanie nr 3 
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